
Protokół nr XI/2019 

Obrad XI Sesji Rady Miasta Ustroń 

z dnia 24 października 2019 r. 

 

Obrady odbyły się na sali sesyjnej Urzędu Miasta w Ustroniu w dniu 24 października 2019 r. 

o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:06 tego samego dnia. Na ogólną liczbę 15 radnych  

w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecność radnego Dariusza Śleziony została 

usprawiedliwiona. 

 

Listy obecności radnych oraz przybyłych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik dokonał otwarcia obrad sesji witając wszystkich 

radnych oraz zgromadzonych gości, stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

 

2. Zgłoszenie i rozpatrzenie sprostowań lub uzupełnień do protokołu z obrad X sesji Rady 

Miasta. 

 

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

3. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń zgłosił wniosek o zamianę w porządku obrad poprzez 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2020 rok. Powyższy projekt stanowi pkt. 20 porządku obrad.  Program zostanie skierowany na sesję 

listopadową po zaktualizowaniu danych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

 



Następnie Przewodniczący Rady Miasta Ustroń zgłosił wniosek o zamianę porządku obrad poprzez 

dodanie w pkt. 20 projektu uchwały w spawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

 

Informację przedstawiła Kierownik Centrum Usług Wspólnych Sylwia Moskal. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019 stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Sztefek 

- Sylwia Moskal 

 

5. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały w 

sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

w podatku od nieruchomości, podatku rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu 

pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie zarządzenia inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, 

podatku rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej 

stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

 

 



6. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020 stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

7. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej zwolnień 

z podatku od nieruchomości na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej zwolnień z 

podatku od nieruchomości na rok 2020 stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 

 

8. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej zwolnień 

z podatku rolnego na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej zwolnień z 

podatku rolnego na rok 2020 stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

 

9. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej 

określenia wysokości stawki opłaty uzdrowiskowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej określenia 

wysokości stawki opłaty uzdrowiskowej stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

 

10. Wyniki z przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta 

Ustroń. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Ustroń stanowią 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

 



11. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi na 

terenie Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od określonych właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie 

Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

określonych właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

 

12. Wyniki z przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Miasta Ustroń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ustroń z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” stanowią załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta- Aleksandra Łuckoś. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 



 

Uchwała nr XI/139/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta- Aleksandra Łuckoś. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/140/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2020. 

 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Podatkowego Waldemar Węglorz. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 



Staniek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/141/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2020 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2020. 

 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Podatkowego Waldemar Węglorz. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/142/2019 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2020 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku rolnego na rok 2020. 

 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Podatkowego Waldemar Węglorz. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku rolnego na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/143/2019 w sprawie zwolnień z podatku rolnego na rok 2020 stanowi załącznik nr 

16 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Podatkowego Waldemar Węglorz. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty uzdrowiskowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/144/2019 w sprawie określenia wysokości stawki opłaty uzdrowiskowej stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku 

rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku rolnym, podatku 

leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/145/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku rolnym, 

podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 

18 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/146/2019 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi załącznik nr 

19 do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli określonych 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Monika Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec. 

Radni nie wnieśli uwag. 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli określonych 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/147/2019 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli określonych 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ustroń z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 

Projekt uchwały omówiła Inspektor Wydział Organizacyjnego Magdalena Kozłowska. 

Pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta do projektu uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Sztefek. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ustroń z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/148/2019 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ustroń z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 



działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw lub 

najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mieszkaniowego Teresa Bury. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej do 

projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw lub najmu, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/149/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw lub 

najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 1 im. 

Prof. Jana Szczepańskiego w Ustroniu oraz Gimnazjum nr 2 w Ustroniu. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Rodziny i Polityki Społecznej do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Komisji Artur Kluz. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 1 im. Prof. Jana 

Szczepańskiego w Ustroniu oraz Gimnazjum nr 2 w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 



Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/150/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 1 im. 

Prof. Jana Szczepańskiego w Ustroniu oraz Gimnazjum nr 2 w Ustroniu stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Lauru Gmin Ziemi Cieszyńskiej 2019 – Srebrnej 

Cieszynianki. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki Barbara 

Niemczyk.  

Pozytywną opinię Komisji  Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta do projektu uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Sztefek. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Lauru Gmin Ziemi Cieszyńskiej 2019 – Srebrnej 

Cieszynianki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/151/2019 w sprawie przyznania Lauru Gmin Ziemi Cieszyńskiej 2019 – Srebrnej 

Cieszynianki stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Rodziny i Polityki Społecznej do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Komisji Artur Kluz. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Ustroń. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/152/2019 w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 

25 do protokołu. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku - Białej na 

kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

 

W tym punkcie obrad głos zabrała Maria Sikora- Przewodnicząca Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników, która przedstawiła opinię Zespołu. 

Następnie przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania w 

sprawie wyboru kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku- Białej oraz Sądu 

Rejonowego w Cieszynie. 

Przewodniczący obrad zaproponował kandydatury: 

– Radnej Jolanty Hazuki, która wyraziła zgodę. 

– Radnej Bożeny Piwowar, która wyraziła zgodę. 

– Radnego Romana Siwca, który wyraził zgodę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wybranie spośród radnych Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, Bożena Piwowar, 

Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria Staniek, Paweł 

Sztefek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Hazuka 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Komisja Skrutacyjna ze swego składu wybrała Przewodniczącego, którym został Roman Siwiec. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił sposób przeprowadzenia głosowania. 

Następnie przeprowadzono tajne głosowanie. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Roman Siwiec. 

Ławnikiem do Sądu Okręgowego w Bielsku- Białej została wybrana Magdalena Teresa Fober. 



Protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach na ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku- Białej wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku - Białej na 

kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/153/2019 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku - Białej na 

kadencję od 2020 r. do 2023 r. stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 

kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół ustalenia wyników głosowania w 

wyborach na ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie oraz protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Cieszynie do orzekania z zakresu prawa 

pracy. 

W wyniku tajnego głosowania ławnikami do Sądu Rejonowego w Cieszynie zostali wybrani: 

1) Monika Grzyb 

2) Monika Staniek 

3) Iwona Wisełka 

w tym do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy została wybrana Iwona Wisełka. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Cieszynie wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Cieszynie do orzekania z zakresu prawa pracy wraz z kartami do głosowania 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na kadencję od 

2020 r. do 2023 r. 

 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XI/154/2019 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie na 

kadencję od 2020 r. do 2023 r. stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uczczenia pamięci mieszkańców Ustronia zamordowanych w 

dniu 9 listopada 1944 r. 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz. 

Pozytywną opinię Komisji Koordynacyjnej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący 

Komisji Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uczczenia pamięci mieszkańców Ustronia zamordowanych w dniu 9 

listopada 1944 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga Krężelok, 

Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XI/155/2019 w sprawie uczczenia pamięci mieszkańców Ustronia zamordowanych w 

dniu 9 listopada 1944 r. stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Głos został udzielony przedstawicielce rodzin zamordowanych w Ustroniu 9 listopada 1944 r., 

która podziękowała za pamięć i podjętą uchwałą. 

 

30. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Protokół przedstawił z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Piotr Roman. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Sprawozdnie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 



31. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji Rady Miasta Ustroń w dniach 29 

sierpnia 2019 r, 26 września 2019 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji Rady Miasta Ustroń w dniach 29 sierpnia  

2019 r., 26 września 2019 r. stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

32. Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta podjętych od 03 lipca do 30 

września 2019 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta podjętych od 03 lipca do 30 września  

2019 r. stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

33. Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień publicznych w okresie od 01 lipca do 

30 września 2019 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień publicznych w okresie od 01 lipca do 30 

września 2019 r. stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

34. Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień (konkursów ofert) w okresie od 01 

lipca do 30 września 2019 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień (konkursów ofert) w okresie od 01 lipca do 30 

września 2019 r. stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

35. Sprawy bieżące Miasta. 

 

Głos w sprawach bieżących Miasta zabrali kolejno: 

– Marcin Janik- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń 

– Paweł Sztefek- Radny Rady Miasta Ustroń 

– Sylwia Moskal- Kierownik Centrum Usług Wspólnych 

– Dorota Walker- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Hermanice 

– Przemysław Korcz- Burmistrz Miasta Ustroń 

– Stanisław Malina- Członek Zarządu Powiatu Cieszyńskiego 

– Jolanta Hazuka- Radna Rady Miasta Ustroń 

– Marcin Janik- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń 

– Roman Zorychta- Przewodniczący Zarządu Osiedla Polana 

– Sławomir Haratyk- Radny Rady Miasta Ustroń 

– Wincenty Janus- Radny Rady Miasta Ustroń 

 

 

 

 



36. Sprawy bieżące Rady Miasta. 

 

Przewodniczący obrad Marcin Janik poinformował, że następna sesja Rady Miasta odbędzie się 28 

listopada 2019 r. o godz. 14.00. 

Przewodniczący obrad Marcin Janik zaproponował termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej na 

19.11.2019 r., po otrzymaniu projektu budżetu na 2020 r., który ma być tematem obrad Komisji. 

 

38. Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik zamknął 

obrady XI sesji Rady Miasta Ustroń. 

Przebieg obrad XI sesji Rady Miasta został zapisany w formie elektronicznej na płycie CD, która 

stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

 

 

Protokołował            Przewodniczący 

Rady Miasta Ustroń 

Magdalena Kozłowska  

                     Marcin Janik 

 

 

 


